
 

     
 

 

Szanowni i Drodzy Katecheci i Duszpasterze, 
 

Księża, Siostry i Bracia Zakonni, 
 

Panie i Panowie, 
 

Po raz kolejny będziemy przeżywać wielką tajemnicę wcielenia Słowa Bożego.  

W tych świątecznych dniach, w innej niż zwykle atmosferze, bardziej kameralnej  

i niepewnej, chcemy kontemplować scenę narodzenia Chrystusa, naznaczoną podobną 

niepewnością. Pośrodku tej sceny widzimy Dziewicę Matkę, ukazującą Dzieciątko Jezus 

wszystkim, którzy przychodzą adorować Zbawiciela:  

pasterzom, ubogim mieszkańcom Betlejem, Mędrcom przybyłym ze Wschodu. 
 

W tradycji chrześcijańskiej Boże Narodzenie nigdy nie było postrzegane  

jako wydarzenie z przeszłości, bo faktu narodzin Jezusa  

nie da się oddzielić od boskiego macierzyństwa Maryi.  
 

Maryja jest Matką każdego z nas.  

Zawierzamy Jej siebie, aby kierowała naszymi krokami  

w tym nowym czasie, który otrzymujemy od Pana.  

Niech Boża Rodzicielka prowadzi nas do dobrego i twórczego, pięknego  

i świątecznego przeżycia Narodzin Chrystusa oraz rozpoczęcia nowego roku. 
 

Niech Dziewica pomaga nam być budowniczymi królestwa prawdy i dobra, 

 królestwa światła i zbawczego Słowa,  

które w chwiejnym świecie przynosi wolność i pokój. 
 

Obyśmy w nowym roku odczuwali macierzyńską obecność Maryi 

 i dzięki Jej opiece, podtrzymywani na duchu,  

mogli nadal iść drogami dobra, wpatrzeni w oblicze Jej Syna, Jezusa. 
 

Ks. Andrzej Kielian  
wraz ze współpracownikami w Wydziale Katechetycznym 

Boże Narodzenie AD 2020 
 

Jesteśmy współcześni  
pasterzom, Mędrcom, Symeonowi i Annie,  

a gdy idziemy z nimi, przepełnia nas radość,  
bo Bóg zechciał być Bogiem z nami 

 i ma On Matkę, która jest naszą Matką.  
 

(Benedykt XVI, audiencja generalna, 2 stycznia 2008 r.) 

 
 


